

## 煥然壹居

2015年12月9日發出之銷售安排資料所包括之住宅物業 (適用於市區重建局之「樓換樓計劃」)  
Residential Properties Covered by the Information on Sales Arrangements issued on 9 December 2015  
(applicable to the Flat for Flat Scheme of the Urban Renewal Authority)

### 抽籤結果次序 Balloting Result

參與者 Participants	首輪抽籤結果次序 First Balloting Result Priority
P W Pxxx Nxxx	1
Y M Nxxx, S S Axxx Nxxx	2
H C Yxxx	3

上述抽籤根據2015年12月9日發出之銷售安排資料第5(b)(ii)段進行。

The above balloting took place pursuant to paragraph 5(b)(ii) of the Information on Sales Arrangements issued on 9 December 2015.

請注意2015年12月9日發出之銷售安排資料所載之詳情。住宅物業之揀選將按照該銷售安排資料進行。

Please note the details set out in the Information on Sales Arrangements issued on 9 December 2015. The selection of the residential properties will be carried out in accordance with the said Information on Sales Arrangements.

抽籤程序於2015年12月17日進行

The balloting took place on 17 December 2015

如有任何爭議，賣方保留絕對權力以任何方式分配任何指明住宅物業予任何有意購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its absolute right to allocate any specified residential properties to any interested person by any method.

Date of Issue (發出日期): 17/12/2015

煥然壹居

2015年12月9日發出之銷售安排資料所包括之住宅物業 (適用於市區重建局之「樓換樓計劃」)  
Residential Properties Covered by the Information on Sales Arrangements issued on 9 December 2015  
(applicable to the Flat for Flat Scheme of the Urban Renewal Authority)

抽籤結果次序  
Balloting Result

參與者 Participants	次輪抽籤結果次序 Second Balloting Result Priority
H C Yxxx	1
Y M Nxxx, S S Axxx Nxxx	2
W S Lxxx	3
P W Pxxx Nxxx	4

上述抽籤根據2015年12月9日發出之銷售安排資料第5(b)(i)段進行。

The above balloting took place pursuant to paragraph 5(b)(i) of the Information on Sales Arrangements issued on 9 December 2015.

請注意2015年12月9日發出之銷售安排資料所載之詳情。住宅物業之揀選將按照該銷售安排資料進行。

Please note the details set out in the Information on Sales Arrangements issued on 9 December 2015. The selection of the residential properties will be carried out in accordance with the said Information on Sales Arrangements.

抽籤程序於2015年12月17日進行

The balloting took place on 17 December 2015

如有任何爭議，賣方保留絕對權力以任何方式分配任何指明住宅物業予任何有意購買的人士。

In case of any dispute, the Vendor reserves its absolute right to allocate any specified residential properties to any interested person by any method.

Date of Issue (發出日期): 17/12/2015